

8. Cover the motorcycle (don't use plastic or other coated materials) and store in an unheated area, free of dampness with a minimum of daily temperature variation. Do not store the motorcycle in direct sunlight.

### **Removal from Storage**

1. Uncover and clean the motorcycle. Change the transmission oil if more than 4 months have passed since the start of storage.
  2. Install the battery.
  3. Drain any excess aerosol rust-inhibiting oil from the fuel tank. Fill the fuel tank with fresh gasoline.
  4. Perform all Pre-ride Inspection checks (page 96). Test ride the motorcycle at low speeds in a safe riding area away from traffic.
- 

8. Recouvrir la machine (n'utiliser ni plastique ni matière enduite) et la remiser en un lieu faiblement chauffé, à l'abri de l'humidité et en évitant des variations de température. Ne pas laisser la motocyclette exposée aux rayons du soleil.

### **Remise en service**

1. Découvrir et nettoyer la motocyclette. Changer l'huile de boîte de vitesses si plus de quatre mois se sont écoulés depuis le début du remisage.
2. Mettre la batterie en place.
3. Vidanger le produit anti-corrosion résiduel du réservoir d'essence et le remplir d'essence.
4. Effectuer tous les contrôles préalables (page 96). Essayer la machine à faible vitesse sur parcours facile en se tenant éloigné des zones encombrées.